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Abstract :

In this study, we will address the concept of linguistic criticism in the Arab critical heritage, and we will address
the efforts of Arab linguists in this field, and the areas in which they have researched, especially with regard to
pronunciation, meaning, semantics and the Music of Poetry, and then we will address the role of this criticism in
providing literary criticism with strict procedural mechanisms to approach the literary text, and we will present the
theories that these people came up with in establishing a traditional Arab critical discourse by presenting some of the
rules and linguistic foundations that he has developed for critics.

Keywords: linguistic criticism, heritage, foundations, grammar, pronunciation, meaning, semantics
Résumé :

Dans cette étude, nous aborderons le concept de critique linguistique dans le patrimoine critique arabe, et nous
aborderons les efforts des linguistes arabes dans ce domaine, et les domaines dans lesquels ils ont fait des
recherches, en particulier en ce qui concerne la prononciation, le sens, la sémantique et la musique de la poésie, puis
nous aborderons le role de cette critique dans la fourniture a la critique littéraire de mécanismes procéduraux stricts
pour aborder le texte littéraire, et nous présenterons les théories que ces gens ont élaborées pour établir un discours
critique arabe traditionnel en présentant certaines des régles et des fondements linguistiques qu’il a développés pour

les critiques.
Mots-clés : critique linguistique, patrimoine, fondements, grammaire, prononciation, sens, sémantique
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